

No. 13810. CONVENTION ON THE INTERNATIONAL LIABILITY FOR DAMAGE CAUSED BY SPACE OBJECTS. OPENED FOR SIGNATURE AT LONDON, MOSCOW AND WASHINGTON ON 29 MARCH 1972¹

N° 13810. CONVENTION SUR LA RESPONSABILITÉ INTERNATIONALE POUR LES DOMMAGES CAUSÉS PAR LES OBJETS SPATIAUX. OUVERTE À LA SIGNATURE À LONDRES, MOSCOU ET WASHINGTON LE 29 MARS 1972¹

RATIFICATION and ACCESSIONS (a)

Instruments deposited with the Government of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland on:

19 August 1975

SINGAPORE

(With effect from 19 August 1975, provided that the deposit in London was the effective deposit for the purposes of article XXIV of the Convention.)

20 October 1975 a

YUGOSLAVIA

(With effect from 20 October 1975, provided that the deposit in London was the effective deposit for the purposes of article XXIV of the Convention.)

18 December 1975 a

FEDERAL REPUBLIC OF GERMANY

(With effect from 18 December 1975, provided that the deposit in London was the effective deposit for the purposes of article XXIV of the Convention. With a declaration of application to Berlin (West).)

31 December 1975 a

FRANCE

(With effect from 31 December 1975, provided that the deposit in London was the effective deposit for the purposes of article XXIV of the Convention.)

Certified statements were registered by the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland on 27 July 1976.

RATIFICATION et ADHÉSIONS (a)

Instruments déposés auprès du Gouvernement du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord le :

19 août 1975

SINGAPOUR

(Avec effet au 19 août 1975, dans la mesure où le dépôt à Londres a sorti les effets prévus par l'article XXIV de la Convention.)

20 octobre 1975 a

YUGOSLAVIE

(Avec effet au 20 octobre 1975, dans la mesure où le dépôt à Londres a sorti les effets prévus par l'article XXIV de la Convention.)

18 décembre 1975 a

RÉPUBLIQUE FÉDÉRALE D'ALLEMAGNE

(Avec effet au 18 décembre 1975, dans la mesure où le dépôt à Londres a sorti les effets prévus par l'article XXIV de la Convention. Avec une déclaration d'application à Berlin-Ouest.)

21 décembre 1975 a

FRANCE

(Avec effet au 31 décembre 1975, dans la mesure où le dépôt à Londres a sorti les effets prévus par l'article XXIV de la Convention.)

Les déclarations certifiées ont été enregistrées par le Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord le 27 juillet 1976.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 961, p. 187, and annex A in volumes 977, 989 and 995.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 961, p. 187, et annexe A des volumes 977, 989 et 995.